
Protokoll - Styrelsemöte Cocker Spanielklubben
Digitalt möte den 23 mars kl 19.00, §1-12

Närvarande:
Marie Johansson, Ulrika Larefalk, Annis Lindberg, Lotta Frankesjö, Winnie Gundersen, Ewa
Vikermo, Elina Liljeblad (§1-§9), vid pennan: Caroline Dufwa

§1 Mötets öppnande
Marie hälsar deltagarna välkomna och öppnar mötet. Kort presentationsrunda.

§2 Val av justerare
Lotta Frankesjö

§3 Godkännande av dagordningen
Mötet godkände dagordningen.

§4 Föregående mötesprotokoll
Protokollet har godkänts per capsulam och lagts till handlingarna.

§5 AU beslut
AU beslut från 21 mars bifölls. Bifogas som bilaga.

§6 Ingående/utgående post
-

§7 Kommittéer/poster
Förslag på ansvarig för respektive post samt eventuella medlemmar i kommittéerna.

§7:1 Avel
Till avelsansvarig utsågs Eva Wikermo. I avelskommitten ingår även Marie Johannsson.

§7:2 Utställning
Till utställningsansvarig utsågs Lotta Frankesjö. I utställningskommittén ingår även

samt .



§7:3 Jakt
Till jaktansvarig utsågs Annis Lindberg. I jaktkommittén ingår även Ulrika Larefalk och

.

§7:4 Viltspår
Till viltspårsansvarig utsågs Winnie Gundersen samt ansvarig för poängberäkningen. I
viltspårskommittén ingår även Elina Liljeblad med huvudansvar för tävlingar.

§7:5 Medlemsregister
Annis Lindberg tillfrågar om hon kan fortsätta som klubbens
kontaktperson gentemot SKK för medlemslistor.
,

§7:6 PR info
Avgående styrelse tillfrågade försäkringsbolag. Lotta Frankesjö tillfrågar

(avgående vice ordf) efter informationen. Klubben har ett löpande avtal med
Royal Canin för detta år. Lotta kontaktar dem ang sponsring till utställningen.

§7:7 Årets cockerlistor
Nuvarande kontaktpersoner tillfrågas av Annis om fortsatt samarbete.. Elina tillfrågar

som tilltänkt kontaktperson för Freestyle.

§8 Inbjudan SSRK:s funktionärsträff samt fullmäktige
Deltagare: Ulrika Larefalk representerar klubben på funktionärsträffen. Hon anmäler.
Eventuellt representeras klubben av Marie vid fullmäktige.

§9 Media

§9:1 Tidningen
Henrik åtar sig att fortsätta sitt fina arbete redaktör. Nya medlemmar i styrelsen skickar
en kort presentation av sig själva till redaktören.

§9:2 Hemsidan
Klubben har avtal med webmaster, Eva Frisk. Nya styrelsemedlemmar skickar kort
presentation till hemsidan.



§9:3 FB
Avtal med Eva Frisk finns.

§10 Böcker om föreningsteknik
Annis tillfrågar avgående styrelsen om att få ta över böckerna.

§11 Övriga punkter
Diskussion kring hälsoenkät och eventuell avelskonferens.

§12 Avslutande

§12:1 Nästa möte
Onsdag 13 april, kl 19. Eva Frisk bjuds in från kl 19.30 av Marie Johansson.

§12:2 Mötets avslutande
Ordföranden tackar samtliga och avslutar mötet.

ordförande sekreterare
Marie Johansson Caroline Dufwa

justerare
Lotta Frankesjö


